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Białe Błota, 24.09.2024 r. 

BRG.0002.13.2024 

 

 

Protokół z VII Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 24.09.2024 r.  

w Auli Szkoły Podstawowej w Białych Błotach, ul. Czysta 1a 

 

 

Sesja trwała: od godziny 15:00 do godziny 20:55 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski  

Sekretarz obrad: radna Małgorzata Komórek 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. Obecni: 

1. Balcerowski Bronisław  

2. Dobrowolski Tomasz  

3. Grzelak Kamilla 

4. Grzywacz Jacek  

5. Jabłoński Radosław  

6. Klimczak Zbigniew 

7. Komórek Małgorzata 

8. Krzyżanowski Jacek  

9. Lachowicz Karolina 

10. Literski Łukasz 

11. Mądrzyński Piotr  

12. Nawrocka Marta 

13. Nowakowska Ilona 

14. Ossowski Sławomir  

15. Ruge Sławomir   

16. Stachowiak Aleksandra 

17. Steltmann Anetta  

18. Synakiewicz Krzysztof 

19. Sznajder Magdalena  

20. Tabor Magdalena   

21. Wolsztyńska Maria 

 

oraz: Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison, Zastępca Wójta Natalia Zielińska, Skarbnik 

Gminy Marcin Żebrowski, Sekretarz Gminy Agnieszka Czarnolewska, mec. Artur Kulpa – 

Podgóreczny, kierownicy referatów oraz jednostek organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie VII Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

6. Pisemne sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i wydanych zarządzeń z okresu między 

sesjami. 

7. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał.   

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zawieszenia dalszej realizacji i finansowania programu polityki zdrowotnej 

pn. „Program profilaktyczny zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie 

Białe Błota na lata 2020-2025”, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 

2020-2025,  

3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych,  

4) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej oraz prawa własności nieruchomości budynkowej w Kruszynie Krajeńskim,  

5) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu po-

łożonego w rejonie ulic Przylesie, Skromna i Pogodna w miejscowości Ciele, gm. Białe 

Błota, 

6) w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

7) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.13.2024 na działanie Gminnego Żłobka In-

tegracyjnego „U Misia” w Łochowie, 

8) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.8.2024 dotyczącej powstania projektu bu-

dowy drogi ul. Sielskiej w Białych Błotach, 

9) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG. 1520.12.2024 dotyczącej budowy II etapu ul. 

Myśliwskiej w Cielu,  

10) w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota,  

 

9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami.  

10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami.  

11. Zakończenie obrad VII Sesji IX Kadencji. 

 

Ad 1. Otwarcie VII Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdzenie 

quorum. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski otworzył obrady, powitał 

wszystkich zebranych. Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum, odczytane zostały informacje 

w zakresie ochrony danych osobowych. 
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Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnej Małgorzaty Komórek. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnej Małgorzaty Komórek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Sekretarzem obrad została wybrana radna Małgorzata Komórek. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (4) 

 

Protokół z obrad V Sesji IX Kadencji Rady Gminy Białe Błota został przyjęty. 

 

Ad. 4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad pięciu 

projektów uchwał: - w sprawie uchwalenia regulaminów korzystania z gminnych obiektów  
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i urządzeń użyteczności publicznej, - w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kruszyn 

Krajeński, gmina Białe Błota, - zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe 

Błota na 2024 rok, - w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 

2024-2039, - w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Głuchołazy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Tomasz Dobrowolski poprosił o wyjaśnienie kwestii 

wysokości pomocy finansowej dla Gminy Głuchołazy. Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison 

potwierdziła, że wysokość pomocy to 50 000,00 zł.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Tomasz Dobrowolski złożył wniosek o wykreślenie 

z porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych  

w Kruszynie Krajeńskim.  

 

Radny Krzysztof Synakiewicz złożył wniosek o wykreślenie z porządku obrad uchwały w sprawie 

ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały: - w sprawie uchwalenia regulaminów 

korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Krzysztof Synakiewicz , 

Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anetta Steltmann  

NIEOBECNI (4) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały: - w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały: - zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

Radny Sławomir Ruge zaproponował wywołanie dyskusji na temat wycofania z porządku obrad 

dwóch uchwał (nagranie od 00:11:24 do 00:12:13). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały: - w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 
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Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały: - w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Gminy Głuchołazy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (4) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

W sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowych w Kruszynie Krajeńskim głos zabrała radna Anetta Steltmann (nagranie 

od 00:14:10 do 00:18:03) oraz radna Magdalena Sznajder (nagranie od 00:18:28 do 00:19:41). 

Zastępca Wójta Natalia Zielińska wyjaśniła kwestię planu miejscowego oraz kwestię wyliczenia 

wartości działek (nagranie od 00:18:28 do 00:21:35). Radny Sławomir Ruge zapytał Skarbnika  

o skutki braku sprzedaży działek w tym roku oraz radną Anettę Steltmann o sprzedaż działek  

w zamian za budowę dwóch dróg (nagranie od 00:21:42 do 00:21:35). Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Białe Błota Tomasz Dobrowolski odniósł się do uwag radnej Magdaleny Sznajder, 

wspomniał o ryzyku inwestycyjnym, zabezpieczeniu interesów mieszkańców (nagranie od 00:22:32 

do 00:23:51). Skarbnik Gminy Marcin Żebrowski wyjaśnił skutki niepodjęcia uchwały dla 

bieżącego budżetu gminy oraz w perspektywie długofalowej (nagranie od 00:23:57 do 00:25:03). 

Radna Anetta Steltmann odniosła się do słów radnego Sławomira Ruge (nagranie od 00:25:09 do 

00:25:29). Radna Magdalena Sznajder odniosła się do słów Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Białe Błota Tomasza Dobrowolskiego (nagranie od 00:25:33 do 00:26:21). W dalszej części  

w dyskusji głos zabrał radny Jacek Grzywacz (nagranie od 00:26:29 do 00:27:01) oraz radny 

Zbigniew Klimczak (nagranie od 00:27:10 do 00:28:31). Wójt Gminy Białe Błota Magdalena 

Maison podkreśliła, że w budżecie na 2024 rok była zaplanowana sprzedaż tych działek, realizuje 

budżet, który został uchwalony przez radnych poprzedniej kadencji i przygotowany przez Wójta 

Dariusza Fundatora. Wójt przypomniała, że na poprzedniej sesji radni większością głosów przyjęli 

miejscowy plan (nagranie od 00:28:35 do 00:29:29). Radna Anetta Steltmann odniosła się do 
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kwestii konsultacji społecznych oraz do wielkości powierzchni biologicznie czynnej (nagranie od 

00:29:38 do 00:30:15). 

 

Do obrad dołączył radny Jacek Krzyżanowski. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wycofanie z porządku obrad przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Tomasza 

Dobrowolskiego z pkt 8 podpunkt 3 projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Małgorzata Komórek, Jacek 

Krzyżanowski, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (7) 

Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Łukasz Literski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Magdalena Sznajder 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

W sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi głos zabrał radny Krzysztof Synakiewicz pytając czym 

sobie mieszkańcy zasłużyli na taką podwyżkę, radni powinni się zastanowić jak lepiej 

gospodarować odpadami (nagranie od 00:31:50 do 00:34:33). Głos w dyskusji zabrał radny 

Sławomir Ruge (nagranie od 00:34:38 do 00:36:06) oraz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe 

Błota Tomasz Dobrowolski (nagranie od 00:36:14 do 00:39:57). Sekretarz Gminy Agnieszka 

Czarnolewska odniosła się do wypowiedzi radnych, podniosła temat proponowanych wariantów 

stawek (nagranie od 00:40:03 do 00:48:09). W dalszej części dyskusji głos zabrali Radny Krzysztof 

Synakiewicz (nagranie od 00:48:14 do 00:49:03) oraz radny Jacek Grzywacz (nagranie od 00:49:10 

do 00:49:03). Sekretarz Gminy Agnieszka Czarnolewska odpowiadając na pytania 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy omówiła kwestię zadłużenia mieszkańców, ściągalności  

i egzekucji opłat, podkreśliła, że na bieżąco prowadzona jest windykacja, przedstawiła w jaki sposób 

odbywa się kontrola, wskazała na możliwości uszczelnienia systemu (nagranie od 00:49:36 do 

00:56:23). Radny Zbigniew Klimczak zapytał o związek regulacji z inflacją, Skarbnik 

odpowiedział, że proponowana podwyżka jest na poziomie 25%, czyli poniżej poziomu inflacji 

(nagranie od 00:56:26 do 00:57:19). Radny Jacek Krzyżanowski poruszył kwestię segregacji śmieci, 

Sekretarz Gminy odniosła się do wypowiedzi radnego, wskazała, że firmy zajmujące się odbiorem 

odpadem, segregują odpady przed oddaniem na instalację (nagranie od 00:57:24 do 00:59:29).  
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Krzysztofa Synakiewicza o wycofanie z porządku obrad z pkt 8 podpunktu 6 

projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Małgorzata Komórek, Jacek 

Krzyżanowski, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (7) 

Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Łukasz Literski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Magdalena Sznajder 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Zmiana do porządku obrad została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski zarządził głosowanie nad całością 

porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Zbigniew Klimczak, Małgorzata 

Komórek, Jacek Krzyżanowski, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Aleksandra Stachowiak, 

Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria 

Wolsztyńska 

PRZECIW (3) 

Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Łukasz Literski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Ruge 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Porządek obrad został przyjęty. 
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Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski przedstawił swoją działalność  

w okresie międzysesyjnym (nagranie od 01:02:11 do 01:04:09). 

 

Ad. 6. Pisemne sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i wydanych zarządzeń z okresu 

między sesjami. 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym w zakresie wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy Białe Błota. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison złożyła podziękowania sołtysom, za pracę w 

kończącej się kadencji (nagranie od 01:04:20 do 01:11:33). 

 

Na wniosek Wójt Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski zarządził 15 minut przerwy. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Ad. 7. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał. 

 

Brak. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zawieszenia dalszej realizacji i finansowania programu polityki zdrowotnej pn. 

„Program profilaktyczny zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Białe Błota 

na lata 2020-2025”, 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Organizacyjnego Łukasz Czyżewski. Radna Maria 

Wolsztyńska poinformowała, że Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (nagranie od 01:14:28 do 01:15:15). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zawieszenia dalszej realizacji i finansowania programu polityki zdrowotnej pn. 

„Program profilaktyczny zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Białe Błota 

na lata 2020-2025".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 

Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr VII/60/2024 w sprawie zawieszenia dalszej 

realizacji i finansowania programu polityki zdrowotnej pn. „Program profilaktyczny zakażeń 

wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Białe Błota na lata 2020-2025”. 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 2020-

2025, 

 

Kierownik Referatu Organizacyjnego Łukasz Czyżewski zgłosił autopoprawkę (nagranie od 

01:16:20 do 01:17:04). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka dot. wprowadzenia numeru poprzedniej uchwały Nr VII/60/2024 z dnia 

24.09.2024r. w projekcie i w uzasadnieniu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 

Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Autopoprawka została przegłosowana. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 2020 – 

2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 

Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr VII/61/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia programów polityki zdrowotnej na lata 2020-2025. 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych, 

 

Uchwała zdjęta z porządku obrad. 

 

4) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej oraz prawa własności nieruchomości budynkowej w Kruszynie Krajeńskim, 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Zbigniew 

Klimczak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison wyjaśniła, że projekt dotyczy budynku pod świetlicę 

wiejską w Kruszynie Krajeńskim, wskazała, że może zabraknąć środków na zakup tej 

nieruchomości w przyszłym roku. Odpowiadając na pytanie radnego Sławomira Ruge Skarbnik 

Gminy Marcin Żebrowski wskazał, że w tegorocznym budżecie nie ma takiego zadania 

inwestycyjnego, może być to trudne także w przyszłym roku. Głos w dyskusji zabrał radny Jacek 

Grzywacz, radna Magdalena Sznajder, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Tomasz 

Dobrowolski. Wyjaśnień udzielała Wójt Gminy, podkreślając, że uchwała jest intencyjna, nie 

wskazuje terminu jej realizacji (nagranie od 01:18:45 do 01:28:53). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej 

oraz prawa własności nieruchomości budynkowej w Kruszynie Krajeńskim.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

PRZECIW (1) 

Sławomir Ruge 
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NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr VII/63/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej oraz prawa własności 

nieruchomości budynkowej w Kruszynie Krajeńskim. 

 

5) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

w rejonie ulic Przylesie, Skromna i Pogodna w miejscowości Ciele, gm. Białe Błota 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Zbigniew 

Klimczak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Zastępca Wójta Natalia Zielińska zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez zastępcę wójta w sprawie tytułu projektu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 

Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w 

rejonie ulic Przylesie, Skromna i Pogodna w miejscowości Ciele, gm. Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 
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Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr VII/63/2024 w sprawie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ulic Przylesie, 

Skromna i Pogodna w miejscowości Ciele, gm. Białe Błota. 

 

6) w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

Uchwała zdjęta z porządku obrad. 

 

7) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.13.2024 na działanie Gminnego Żłobka 

Integracyjnego „U Misia” w Łochowie, 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt 

uchwały wskazując, że skarga przez Komisję została uznana za niezasadną, zaznaczyła, że Komisja 

zwróciła się do Wójt o przeprowadzenie kontroli w placówce. Sekretarz Gminy Agnieszka 

Czarnolewska potwierdziła rozpoczęcie kontroli (nagranie od 01:32:33 do 01:36:04). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.13.2024 na działanie Gminnego Żłobka 

Integracyjnego „U Misia” w Łochowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anetta Steltmann  

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr VII/64/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi  

Nr BRG.1510.13.2024 na działanie Gminnego Żłobka Integracyjnego „U Misia” w Łochowie. 
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8) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.8.2024 dotyczącej powstania projektu budowy 

drogi ul. Sielskiej w Białych Błotach, 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt 

uchwały wskazując, że petycja przez Komisję została uznana za niezasadną, w związku z tym, że 

w tym roku nie ma w budżecie gminy środków na wprowadzenie tego zadania. Głos zabrała radna 

Maria Wolsztyńska, jej zdaniem petycja powinna zostać uznana za zasadną. Przewodniczący Rady 

Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski zapytał, czy radni z Białych Błot zostali powiadomieni, że 

będzie rozpatrywana taka petycja. Wyjaśnień udzieliła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Magdalena Sznajder. Skarbnik Gminy potwierdził, że w tym roku nie ma środków na 

realizację tej inwestycji. Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Marta Nawrocka zwróciła 

się do Przewodniczącej Komisji o udostępnianie radnym na tablety dokumentacji spraw, które będą 

rozpatrywane na komisjach. Na zakończenie dyskusji głos zabrała Wójt Gminy Białe Błota 

Magdalena Maison, radna Maria Wolsztyńska oraz Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Magdalena Sznajder (nagranie od 01:37:19 do 01:46:45). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG.1520.8.2024 dotyczącej powstania projektu budowy drogi 

ul. Sielskiej w Białych Błotach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Łukasz Literski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Magdalena Sznajder 

PRZECIW (11) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Małgorzata Komórek, Jacek 

Krzyżanowski, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Anetta Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , 

Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Uchwała nie została podjęta. 

 

9) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG. 1520.12.2024 dotyczącej budowy II etapu ul. 

Myśliwskiej w Cielu,  

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt 

uchwały. Radna Anetta Steltmann zapytała o ilość osób podpisanych pod petycją. Przewodnicząca 

Komisji odniosła się do pytania. Radny Jacek Grzywacz poprosił Mecenasa o wyjaśnienie kwestii 

niepodjęcia przez Radę Gminy uchwały, która była przed chwilą głosowana. Mecenas Artur Kulpa 

– Podgóreczny wskazał, że Rada Gminy nie zagłosowała zgodnie z projektem uchwały, petycja nie 
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została rozstrzygnięta. Sekretarz Gminy potwierdziła brak rozstrzygnięcia tej sprawy. Rozbrzmiała 

dyskusja w kwestii niepodjęcia uchwały (nagranie od 01:47:39 do 01:56:25). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Ossowski zarządził 5 minut przerwy. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że po konsultacji z prawnikami podtrzymuje 

stanowisko, że uchwałą nie została podjęta (nagranie od 01:57:07 do 01:57:24). 

 

Radna Anetta Steltmann podjęła temat wyłączenia członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w sprawach, w których może powstać podejrzenie o ich stronniczość. Mecenas Artur Kulpa – 

Podgóreczny wskazał, że należy zbadać, czy zachodzi podstawa wyłączenia, należy wykazać,  

w jaki sposób, fakt, że radna zamieszkuje przy tej ulicy, może wpływać na rozpoznanie petycji. 

Radna Maria Wolsztyńska zauważyła, że w komunikacie Przewodnicząca Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji na temat podejmowanych na posiedzeniu tematów, nie było informacji  

o rozpatrzeniu tej petycji, radna odniosła się do „napiętego” budżetu gminy, zapowiedziała, że 

będzie głosować przeciwko podjęciu tej uchwały. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji wskazała na konieczność rozpatrzenia skargi w terminie, odniosła się do słów radnej Marii 

Wolsztyńskiej, podjęła temat niedokończonych ulic. Na zakończenie dyskusji swoje stanowisko 

przedstawili radna Maria Wolsztyńska oraz radny Jacek Grzywacz (nagranie od 01:57:42 do 

02:10:29). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG. 1520.12.2024 dotyczącej budowy II etapu ul. 

Myśliwskiej w Cielu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jacek Grzywacz, Radosław Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Łukasz Literski, Sławomir Ruge, 

Aleksandra Stachowiak, Magdalena Sznajder 

PRZECIW (10) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Małgorzata Komórek, Jacek 

Krzyżanowski, Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Anetta Steltmann , Magdalena Tabor, Maria 

Wolsztyńska 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Synakiewicz  

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Uchwała nie została podjęta. 
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10) w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota 

 

Autopoprawki do projektu uchwały zgłosili Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anetta Steltmann, 

radna Maria Wolsztyńska oraz Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa  

i Środowiska Zbigniew Klimczak (nagranie od 02:13:20 do 02:16:33). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Anetty Steltmann, wprowadzenie do 

terminarza posiedzeń Komisji Rewizyjnej posiedzenia w dniu 10.10.2024 godz. 09,00 tematyką 

posiedzenia będzie uciążliwość Panattoni.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 

Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka radnej Marii Wolsztyńskiej dodać do posiedzenia planu pracy Komisji Zdrowia w 

dniu 24.10.2024 o godz. 10.30 w Urzędzie Gminy ul, Szubińska 1 punktu Funkcjonowanie 

programu asystent obsługujący osoby z niepełnosprawnością oraz dodanie zapisu że komisja 

zastrzega sobie prawo do zmiany miejsca i terminu posiedzenia.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 

Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Autopoprawka została przyjęta. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka radnego Zbigniewa Klimczaka. Dodać do posiedzenia zaplanowanego w dniu 

12.12.2024 godz. 15.00 zapisu "Komisja Łączona".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 

Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta 

Steltmann , Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr VII/65/2024 w sprawie zatwierdzenia planów 

prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota. 

 

11) w sprawie uchwalenia regulaminów korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Agnieszka Czarnolewska. Radna Maria 

Wolsztyńska poinformowała, że Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały (nagranie od 02:23:00 do 02:24:30). 
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Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchwalenia regulaminów korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anetta Steltmann  

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr VII/66/2024 w sprawie uchwalenia regulaminów 

korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. 

 

12) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Natalia Zielińska Zastępca Wójta (nagranie od 02:23:00 do 02:27:13). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Zbigniew 

Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, Marta Nawrocka, 

Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann , Krzysztof 

Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Radosław Jabłoński 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr VII/67/2024 w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. 
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13) w zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na 2024 rok, 

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Marcin Żebrowski. Przewodniczący Rady Gminy 

Białe Błota Sławomir Ossowski zapytał o zadanie „Projekt i budowa oświetlenia etap VI”, czy było 

dofinansowanie ze środków zewnętrznych. Skarbnik potwierdził, że dofinansowanie jest ze 

środków z Polskiego Ładu (nagranie od 02:28:10 do 02:35:22). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann 

, Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr VII/68/2024 w zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Białe Błota na 2024 rok. 

 

14) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039, 

 

Skarbnik Gminy Marcin Żebrowski przedstawił autopoprawki do projektu uchwały (nagranie od 

02:36:53 do 02:38:32). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez skarbnika gminy w załączniku nr 2 w pozycji 1.3.2.15 

poprawienie czasookresu realizacji zadania powinno być do 2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann 

, Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 
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Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Skarbnik Gminy przedstawił zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na 

lata 2024-2039 (nagranie od 02:39:09 do 02:40:41). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann 

, Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr VII/69/2024 w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039 

 

15) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Głuchołazy, 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison przedstawiła projekt uchwały (nagranie od 02:41:55 

do 02:44:00). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Głuchołazy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Tomasz Dobrowolski, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, Radosław 

Jabłoński, Zbigniew Klimczak, Małgorzata Komórek, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Literski, 

Marta Nawrocka, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Aleksandra Stachowiak, Anetta Steltmann 

, Krzysztof Synakiewicz , Magdalena Sznajder, Magdalena Tabor, Maria Wolsztyńska 

NIEOBECNI (3) 



21 

 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr VII/70/2024 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Głuchołazy. 

 

Ad 9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami. 

 

(Zgłoszone interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami odzwierciedla nagranie z 

sesji.) 

 

Radna Magdalena Sznajder odczytała odpowiedź, jaką otrzymała na wniosek złożony do Pani Wójt 

o wykonanie badań akustycznych w Lisim Ogonie. Radna złożyła wniosek o rozpoczęcie czynności 

związanych z zabezpieczeniem skrzyżowania ulic Zielona, Borowikowa, Orzechowa w sołectwie 

Zielonka. Kolejny wniosek dotyczył rozpoczęcia czynności związanych z legalizacją liczników 

poboru wody na terenie spółdzielni mieszkaniowych na terenie Gminy Białe Błota. Radna 

poinformowała, że decyzją Komisji Skarg, Wniosków i Petycji składa wniosek komisji  

o kontrolę żłobków i przedszkoli. Radna poruszyła kwestię wprowadzenia do projektu rozbudowy 

drogi powiatowej Bydgoszcz – Nakło – Gorzeń uwag mieszkańców, w sołectwie Łochowo brakuje 

przystanków autobusowych (nagranie od 02:45:07 do 02:50:08). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison poinformowała, że skontaktuje się z Powiatem  

w sprawie przystanków, w sprawie kontroli Wójt wyda polecenie, aby taka kontrola została 

przeprowadzona, odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Marta Nawrocka powiedziała, że w sprawie 

skrzyżowania i przejścia dla pieszych ulicy Zielona, Borowikowa, Orzechowa w Zielonce 

mieszkańcy wystosują wniosek. Radna przedstawiła wniosek mieszkańców miejscowości Prądki  

o włączenie sołectwa Prądki do siatki połączeń autobusowych dla linii międzygminnej. Radna  

w imieniu mieszkańców Zielonki poprosiła o dodatkowe oznakowanie przystanku autobusowego 

przy ul. Bocianowo, poruszyła kwestię jakości równania dróg, podała przykład ul. Trojana-Kruka. 

Radna zgłosiła powalone drzewa wzdłuż ulicy Biedronki (nagranie od 02:50:58 do 02:53:49). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison poinformowała, że na ręce sołtysa są składane 

odpowiedzi na wnioski z zebrań wiejskich. W pozostałych kwestiach zaprosiła do bezpośredniego 

kontaktu z urzędem. Wójt wskazała na wymóg podpisania petycji (nagranie od 02:53:56 do 

02:55:23). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Tomasz Dobrowolski zapytał czy urząd udzielił 

pisemnej odpowiedzi na zadane przez mieszkańców pytania, podczas ostatniej Sesji Rady Gminy, 

radny zawnioskował, aby odpowiedzi na pytania mieszańców były przekazywane radnym do 

wiadomości. Wiceprzewodniczący Rady Gminy zapytał jaka jest sytuacja prawna zajętych działek 

w Łochowie, które obecnie stanowią parking i teren zielony przy nowym przedszkolu, czy gmina 

ma pomysł jak wyjść z tej sytuacji, odzyskać bezprawnie zajęte działki. Wiceprzewodniczący 

Tomasz Dobrowolski zapytał, ile pracowników od momentu objęcia funkcji przez Panią Wójt 
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złożyło wypowiedzenie lub umowy z nimi zostały wypowiedziane za porozumieniem stron lub 

decyzją Wójta Gminy podziękowano im za pracę w urzędzie gminy, pytanie dotyczy także 

jednostek gminy i spółki (nagranie od 02:53:56 do 02:58:36). 

 

Sekretarz Gminy odniosła się do kwestii przesyłania odpowiedzi na zapytania mieszkańców. 

Zastępca Wójta Natalia Zielińska odniosła się do pytania dotyczącego terenu przy  

ul. Sienkiewicza, wskazała, że nie zostały tam wydane warunki zabudowy na urządzenie parkingu, 

w tej sprawie organem nadzoru jest nadzór budowlany. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe 

Błota Tomasz Dobrowolski zaznaczył, że chodzi o działki, które już wcześniej zostały 

zagospodarowane, na pierwszym etapie budowy tego przedszkola, wspomniał o planach 

postawienia tam kolejnego budynku przedszkolnego, innym planem jest powstanie 

wielofunkcyjnego boiska sportowego z oświetleniem (nagranie od 02:58:40 do 03:01:30). 

 

Radny Sławomir Ruge złożył prośbę, aby przygotować akcję informacyjną w sprawie zbliżającego 

się referendum dotyczącego przebudowy drogi powiatowej 1926C, zgłosił usterkę całego 

oświetlenia pomiędzy ul. Wycieczkową a ul. Letniskową, przekazał, że w ramach programu 

„Aktywny rodzic” mieszkańcy są zaniepokojeni odnośnie wprowadzenia przez Radę Gminy zmian 

dotyczących finansowania programu, pytają czy program będzie działał wstecz za miesiąc wrzesień  

i październik (nagranie od 03:01:42 do 03:04:30). 

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Czarnolewska odniosła się do kwestii konsultacji społecznych, 

przybliżyła główne założenia zaplanowanych konsultacji, przedstawiła kwestię zwrotu tzw. „opłaty 

żłobkowej”. Radna Magdalena Sznajder przekazała uwagi mieszańca, rodzice czują się oszukani, 

muszą wykładać pieniądze ze swoich środków, dofinansowanie będzie najprawdopodobniej 

wypłacane dopiero pod koniec roku. Sekretarz Gminy zapowiedziała podjęcie rozmów  

z niesamorządowymi żłobkami (nagranie od 03:04:36 do 03:11:51). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski kontynuował temat żłobków 

niepublicznych, wskazał na obawy rodziców, którzy zapisali dzieci do żłobka, w Łochowie opłata  

z dnia na dzień wzrosła z 0 zł do 600 zł. Przewodniczący przedstawił wydatki gminy na 

dofinansowanie za opłaty dla żłobków niepublicznych (nagranie od 03:11:53 do 03:14:14). 

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Czarnolewska zapowiedziała, że odniesie się do tych kwestii po 

konsultacji z Kierownikiem Centrum Obsługi Edukacji i Sportu oraz żłobkiem. Wyraziła swoje 

wątpliwości co do przekazywania środków z budżetu gminy, które są już oferowane przez państwo 

(nagranie od 03:14:21 do 03:15:45). 

 

Ad. 10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. 

 

(Zgłoszone wnioski i zapytania radnych i mieszkańców wraz z odpowiedziami odzwierciedla 

nagranie z sesji.) 

 

Ryszard Drążkowski złożył prośbę o ujęcie w najbliższym budżecie realizacji utwardzenia  

ul. Modrej w Białych Błotach na odcinku od ul. Jantarowej do ul. Hodowlanej, wskazał, że na tej 



23 

 

ulicy mieszkają trzy osoby poruszające się na wózku inwalidzkim (nagranie od 03:17:29 do 

03:23:48). 

 

Mieszkanka Daria Włodarczyk Wiceprezes Stowarzyszenia Mieszkańców Lisiego Ogona, Łochowa 

i Łochowic odniosła się do skracania czasu wypowiedzi mieszkańców, poruszyła kwestie:  

rozbudowy Szkoły Podstawowej w Łochowie, zgłosiła problem dowozów dzieci autobusem 

szkolnym do Szkoły Podstawowej w Łochowie, odniosła się do braku odpowiedzi ze strony radnych 

na pytanie w jaki sposób planują pomóc mieszkańcom z Lisiego Ogona z uwagi na uciążliwość 

Panattoni i przemysłu, poinformowała, że mieszkańcy Łochowic zwracają się z prośbą  

o przedłużenie linii autobusu nr 92 do Łochowic, przeniesienia działalności firmy Dromax na teren 

graniczący z osiedlem w Łochowie, otwarcia centrum dystrybucyjnego Aldi w Lisim Ogonie, 

odniosła się do powstania centrum dystrybucyjnego Panattoni, zapytała o możliwość zmienienia 

budżetu z „wyborczego” na „racjonalny”. Mieszkanka odniosła się do kwestii procedowania przez 

radnych skargi na działanie Gminnego Żłobka Integracyjnego „U Misia” w Łochowie. Wiceprezes 

Stowarzyszenia Mieszkańców Lisiego Ogona, Łochowa i Łochowic odniosła się do udziału radnej 

Magdaleny Sznajder w jednym ze spotkań Stowarzyszenia (nagranie od 03:24:14 do 03:46:56).  

 

Mieszkanka Hanna Bernadowicz odczytała pismo w imieniu Marty Bernadowicz, w którym 

mieszkanka pyta o przedwyborcze obietnice obecnej Wójt Gminy Białe Błota w kwestii 

zatrzymania rozbudowy przemysłu trójwsi i niekorzystnej przebudowy drogi powiatowej 

Bydgoszcz - Gorzeń - Nakło. W dalszej części wypowiedzi mieszkanka odniosła się do: 

ograniczanego mieszkańcom czasu wypowiedzi, zaplanowanych konsultacji społecznych, 

zadłużenia gminy (nagranie od 03:47:54 do 03:56:13).  

 

Magdalena Dunajewska Wiceprezes Stowarzyszenia Mieszkańców Lisiego Ogona, Łochowa  

i Łochowic poruszyła kwestie: odpowiedzi z Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego  

w Bydgoszczy o przeprowadzonej kontroli legalności inwestycji betoniarni przy ul. Wyczynowej, 

kwestię pracy urbanisty i zmiany miejscowego planu zagospodarowania dla Lisi Ogon Południe, 

podjęcia działań przez gminę w sprawie uciążliwości Panattoni, nasadzeń drzew wzdłuż Kanału. 

Mieszkanka zabrała głos w temacie skarg na działanie Gminnego Żłobka w Łochowie.  Odniosła 

się do zadanego na poprzedniej sesji pytania w temacie doposażenia świetlicy wiejskiej. 

Mieszkanka poprosiła radnych okręgu nr 3 o wnikliwą analizę projektu drogi powiatowej czy 

wszystkie zgłaszane przez mieszkańców uwagi zostały w nim ujęte, przekazała informację jakie 

otrzymała od Wicestarosty. Mieszkanka poprosiła, by racjonalnie planować komisje, tak by 

zaproszeni goście mieli możliwość wypowiedzenia się. Mieszkanka skierowała słowa do radnych  

z okręgu nr 3, aby „wzięli się do pracy” (nagranie od 03:56:31 do 04:10:10). 

 

Maciej Mielcarek zabrał głos w temacie petycji mieszkańców ulic Sobótki, Czahary i Sielskiej  

w Białych Błotach w sprawie powstania projektu budowy ul. Sielskiej w Białych Błotach.  

W związku ze zmianą organizacji ruchu w rejonie tych ulic, mieszkaniec wniósł o postawienie 

słupków na skrzyżowaniu ul. Baryckiej z ul. Sobótki oraz z lewej strony, gdzie jest pas zieleni 

(nagranie od 04:10:31 do 04:16:05). 
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Mariusz Chwiałkowski zapytał o działki na sprzedaż w Łochowicach, zapytał o wysokość 

uposażenia radnych, poinformował o korytarzu ekologicznym, który prowadzi od końca Łochowic 

aż do Nakła (nagranie od 04:17:00 do 04:19:22). 

 

Katarzyna Tomicka odniosła się do słów radnej Marii Wolsztyńskiej i radnej Anetty Steltmann, 

które na ostatniej Komisji Budżetu i Finansów, odnosząc się do przebudowy powierzchni na orliku 

w Łochowie powiedziały, że nie dołożą starań, zdejmą inwestycje związane z placem rekreacyjno-

sportowym (nagranie od 04:20:03 do 04:21:18). 

 

Henryk Sykut podzielił się z radnymi swoimi spostrzeżeniami, sugestiami, poruszył temat 

niejasności, jakie miały miejsce w poprzedniej kadencji: budowa ul. Strusiej w Murowańcu, budowa 

ul. Jaworowej w Zielonce, budowa kanalizacji ul. Wyczynowej w Lisim Ogonie, nawierzchni 

skatepark w Białych Błotach. Henryk Sykut zapytał, ile środków zostało z zadania budowy  

ul. Białobłockiej w Kruszynie Krajeńskim. W dalszej części były radny poruszył kwestię wysokich 

kosztów budowy ogrodzenia cmentarza w Białych Błotach, wysokich kosztów budowy  

ul. Myśliwskiej w Cielu, budowy ścieżki pieszo-rowerowej w Cielu, budowy ul. Duńskiej w Białych 

Błotach. Mieszkaniec odniósł się do tematu gospodarki śmieciowej, ograniczenia śmieci, 

przekazywania śmieci do spalarni w Bydgoszczy (nagranie od 04:21:50 do 04:40:54). 

 

Radna Magdalena Sznajder odniosła się do swojego udziału w spotkaniu Stowarzyszenia 

Mieszkańców Lisiego Ogona, Łochowa i Łochowic, do kwestii uwag mieszkanek w temacie skargi 

na działanie Gminnego Żłobka w Łochowie (nagranie od 04:41:28 do 04:49:27). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Tomasz Dobrowolski odniósł się do słów 

mieszkanki w temacie prowadzenia przez niego punktu „Wolne wnioski i zapytania wraz  

z odpowiedziami” na ostatniej sesji, nawiązał do zachowania jednego z mieszkańców na wiadomość 

o przerwaniu sesji. Odniósł się do kwestii uciążliwości Panattoni, do kwestii porozumienia gminy 

z Miastem Bydgoszcz o odbiór śmieci.  Mecenas Artur Kulpa – Podgóreczny odpowiadając na 

pytania Wiceprzewodniczącego wskazał, że nad przebiegiem sesji czuwa Przewodniczący Rady 

Gminy, ma prawo ograniczyć czas wypowiedzi. Mecenas poruszył kwestię właściwej interpretacji 

przepisów prawa, w tym Konstytucji, w kwestii uciążliwości firmy Panattoni zwrócił uwagę 

mieszkańców na prawo sąsiedzkie (nagranie od 04:49:35 do 05:02:22). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Marta Nawrocka odniosła się do wypowiedzi 

mieszkanki Darii Włodarczyk, powiedziała, że radni zapoznali się z skargą na działanie Gminnego 

Żłobka Integracyjnego „U Misia” w Łochowie (nagranie od 05:02:30 do 05:03:31). 

 

Radny Zbigniew Klimczak odniósł się do słów Magdaleny Dunajewskiej oraz do kwestii przebiegu 

ostatniej Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska (nagranie od 05:03:34 do 

05:05:39). 

 

Radny Jacek Krzyżanowski poruszył temat dowozu starszych dzieci do szkoły w Łochowie 

(nagranie od 05:05:46 do 05:06:11). 
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Radna Maria Wolsztyńska powiedziała, że na ostatniej Komisji Budżetu i Finansów nie zabierała 

głosu w sprawie boiska, hali w Łochowie (nagranie od 05:06:31 do 05:07:49). 

 

Radna Magdalena Sznajder kierując słowa do mieszkańców podkreśliła, że nie jest radną Sołectwa 

Ciele, jest radną Gminy Białe Błota (nagranie od 05:08:09 do 05:08:38).  

 

Radny Jacek Grzywacz odniósł się do kwestii działek na sprzedaż w Łochowicach (nagranie od 

05:08:43 do 05:10:05).  

 

Głos zabrała Wójt Gminy Białe Błota Magdalena Maison odniosła się do kwestii bezpieczeństwa 

na ul. Sobótki oraz projektu ul. Sielskiej w Białych Błotach. Zastępca Wójta Natalia Zielińska 

powiedziała, że nie wpłynęły do urzędu wyniki kontroli firmy Dromax, wskazała, że urbanista 

każdy projekt planu miejscowego przygotowuje zgodnie z obowiązującym prawem, co do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania dla Lisi Ogon Południe, urząd zlecił rzeczoznawcy 

majątkowemu zbadanie skutków finansowych dla gminy, w przypadku zmiany wysokości terenów 

inwestycyjnych z 25 m na mniej. Zastępca Wójta Natalia Zielińska wskazała na działanie, jakie 

podjęła Pani Wójt w temacie uciążliwości Panattoni. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska 

Daniel Kończak zapowiedział przeprowadzenie rozmów z Wodami Polskimi w temacie nasadzeń 

zastępczych drzew wzdłuż Kanału, poinformował o opublikowaniu decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach na rozbudowę drogi powiatowej Nakło-Gorzeń-Bydgoszcz (nagranie od 

05:10:14 do 05:15:15).  

 

Ad. 11. Zakończenie obrad VII Sesji IX Kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Sławomir Ossowski ogłosił zamknięcie VII Sesji  

IX kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota 

                 Sławomir Ossowski 

 

 
 

 

 

 

 

Pełny przebieg obrad Sesji Rady Gminy Białe Błota odzwierciedla nagranie dostępne pod poniższym 

linkiem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/57561/sesjaaradyawadniuawtoreka24awrze%C5%9Bniaa2024.htm 

 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia  

15.10.2024 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/57561/sesjaaradyawadniuawtoreka24awrze%C5%9Bniaa2024.htm

